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Protokół nr 8/2023                                                                                                 

z posiedzenia LV Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

WAK.0002.8.2023 

LV Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 25 września 2023 roku odbyła się          

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 25 września 2023 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:13 tego 

samego dnia. 

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad.  

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

Lista Gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Jacek Szczepański 

20. Mariusz Śledziewski 

21. Tomasz Talarski 

22. Robert Wróbel 

23. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 

wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu, nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził, 

że porządek obrad został zaakceptowany. Przystąpił do jego realizacji. 

 

 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 25.08.2023 r. do dnia 

21.09.2023 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 

następujące pisma: 

1) kopia umowy o dofinansowanie środkami pochodzącymi z budżetu Powiatu 

Legionowskiego, projektu Gminy Legionowo pod nazwą „Centrum 

Komunikacyjne w Legionowie”, zawarta w dniu 04.09.2013 r. w Legionowie 

pomiędzy Powiatem Legionowskim, a Gminą Legionowo – stanowi załącznik       

nr 4 do protokołu; 

Dodał, że dokument został przesłany radnym do zapoznania; 

2) protokół z kontroli sprawdzającej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie            

w Legionowie – stanowi załącznik nr 5 do protokołu ; 

Nadmienił, że kontrola została przeprowadzona przez Komisję Rewizyjną Rady 

Powiatu w Legionowie; 

3) interpelacja złożona przez Radnego Pana Leszka Smuniewskiego, dotycząca 

podjęcia działań mających na celu usprawnienie ruchu drogowego w obrębie 

skrzyżowania drogi DK 61 z drogą wojewódzką 631 – stanowi załącznik nr 6 

do protokołu; 

Nadmienił, że interpelacja została przekazana do Starosty Legionowskiego; 

4) pismo Starosty Legionowskiego do wiadomości Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Legionowie, dotyczące wprowadzenia opłat za korzystanie z parkingów 

wielopoziomowych zlokalizowanych przy Centrum Komunikacyjnym                        

w Legionowie dla użytkowników niebędących mieszkańcem tego miasta – 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 
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5) prośba o wsparcie Pani Moniki, która znalazła się w trudnej sytuacji finansowej 

– stanowi załącznik nr 8 do protokołu;  

Dodał, że prośba wpłynęła dwukrotnie; 

6) zaproszenia: 

a) na uroczyste przekazanie do użytkowania siedziby LO im. Stanisława Lema 

w Stanisławowie Pierwszym – stanowi załącznik nr 9 do protokołu; 

b) do udziału w Narodowym Czytaniu 2023 – stanowi załącznik nr 10                

do protokołu ;  

c) na prezentację książki pt. „Rodzina Skonieckich i ruch komunistyczny              

w Legionowie” – stanowi załącznik nr 11 do protokołu ; 

d) do obejrzenia plenerowej wystawy „Jezioro Zegrzyńskie – po słońce,               

po radość, po zdrowie…” – stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

e) na XV Piknik Rodzinnej Pieczy Zastępczej – stanowi załącznik nr 13            

do protokołu; 

f) na Ekologiczny piknik rodzinny „Z energią w zielone” – stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu; 

 

Pan Leszek Smuniewski złożył podziękowanie Radnym Rady Powiatu w Legionowie               

za uczestnictwo we wszystkich uroczystościach. 

 

Dodał, że wszystkie pisma dostępne są w Biurze Rady. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w przygotowywaniu jest tekst jednolity Statutu 

Powiatu Legionowskiego. Nadmienił, że zostaną wprowadzone również zmiany porządkowe 

wynikające ze zmian w ustawie oraz poprawki redakcyjne. Radni mogą zgłaszać propozycje 

zmian do dnia 15 października br. Projekt uchwały zostanie najprawdopodobniej 

przedłożony do procedowania na listopadowej Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

 

Następnie poinformował, iż kolejne Sesje Rady Powiatu w Legionowie zgodnie z planem 

pracy, odbędą się w dniu 30 października, 27 listopada, natomiast grudniowa Sesja 

planowana jest w dniu 18 grudnia br. 

 

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Starosty Legionowskiego                         

o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe informacje dotyczące pracy 

Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych komórek organizacyjnych Starostwa 

Powiatowego w Legionowie, radni otrzymali w formie elektronicznej. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

Następnie przedstawił prezentację na temat najważniejszych, bieżących prac na terenie 

Powiatu Legionowskiego – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Nadmienił, że jeżeli są pytania, to oczywiście zostaną udzielone odpowiedzi.  
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Przewodniczący Rady podziękował za przekazanie informacji i zaproponował dyskusję,         

w której kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że uważa, iż cały powiat powinien zostać objęty 

obszarem ratownictwa. Zwrócił się do Starosty Legionowskiego o rozważenie tego tematu.  

Kolejno złożył podziękowanie za budowę LO w Stanisławowie Pierwszym: wszystkim 

radnym, Staroście Legionowskiemu, całemu Zarządowi Powiatu oraz Panu Robertowi 

Wróblowi.   

Pan Tomasz Talarski nawiązał do powiatowej komunikacji autobusowej. Dodał, że cztery 

miesiące temu Starosta Legionowski powiedział, że powiat rozpoczął prace nad powołaniem 

związku powiatowo – gminnego w celu obsługi i przejęcia roli organizatora przez ten 

związek. Zapytał, na jakim etapie są te prace?  

Starosta Legionowski powiedział, że proces tworzenia jest w trakcie. Dodał,                            

że w najbliższych dniach najprawdopodobniej będą omawiane pierwsze propozycje 

dotyczące ujednolicenia, stworzenia wspólnej komunikacji. Nadmienił, że ten proces jest 

długi i będzie prawdopodobnie realizowany jeszcze w 2024 roku.        

Pan Robert Wróbel złożył podziękowanie Radzie Powiatu w Legionowie, Zarządowi Powiatu, 

Staroście Legionowskiemu oraz zaangażowanym pracownikom za budowę LO                        

w Stanisławowie Pierwszym.    

Pani Aleksandra Bednarek zapytała o kwestię zawartą w sprawozdaniu Starosty 

Legionowskiego, dotyczącą prac organizacyjnych nad I Forum Współpracy 

Międzysektorowej Powiatu Legionowskiego – NGO, samorząd i przedsiębiorcy, które 

planowane jest w dniu 26 października br. Poprosiła o przedstawienie agendy tego 

spotkania oraz informacji, kto został zaproszony na to wydarzenie.  

Przewodniczący Rady powiedział, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.       

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił            

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Sprawozdanie Powiatowego Urzędu Pracy z działalności za rok 2022                 

oraz raport o bieżącym stanie bezrobocia w Powiecie Legionowskim. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                   

w Legionowie o przedstawienie sprawozdania. 

Pan Rafał Tyszkiewicz przedstawił prezentację - stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Sprawozdanie z działalności za 2022 rok oraz raport o bieżącym stanie bezrobocia                 

w Powiecie Legionowskim - stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady podziękował za przekazanie informacji i zaproponował dyskusję,          

w której kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński zapytał, czy o pracę starali się również obywatele innych państw, 

niż Ukraina i Białoruś i czy były odmowy w tym zakresie? 

Pan Rafał Tyszkiewicz powiedział, że jeżeli chodzi o obywateli z innych krajów, to jeżeli 

formalnie jest wszystko w porządku, to PUP nie może udzielić odmowy. Dodał, że zdarzają 

się obywatele Gruzji, Mołdawii, Armenii, ale zdecydowana większość to obywatele Ukrainy.   

Pani Aleksandra Bednarek zapytała, czy Dyrektor PUP w Legionowie będzie uczestnikiem 

forum gospodarczego organizowanego w dniu 26 października br.? 

Pan Rafał Tyszkiewicz odpowiedział, że tak, będzie uczestnikiem jako prelegent. 

Następnie Pani Aleksandra Bednarek zapytała na jaki temat? 

Dyrektor PUP odpowiedział, że będzie mówił z jaką ofertą pracy, może wyjść Urząd Pracy 

dla lokalnych przedsiębiorców. 

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że proponuje poddać pod dyskusję, również temat, 

jakie potrzeby mają przedsiębiorcy.   

Pan Rafał Tyszkiewicz dodał, że KFS nie jest wsparciem dla wszystkich przedsiębiorców. 

Nadmienił, że corocznie Urząd Pracy dostaje wytyczne jakie branże mogą uzyskać 

dofinansowanie do szkoleń. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Integracji Społecznej. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Dyrektora Powiatowego Centrum Integracji 

Społecznej w Legionowie o przedstawienie sprawozdania. 

Pani Dorota Wróbel – Górecka powiedziała, że na posiedzeniu Komisji Rodziny, Zdrowia      

i Praw Społecznych sprawozdanie z działalności PCIS w Legionowie zostało szczegółowo 

omówione – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Dodała, że przedstawi kilka najważniejszych informacji – prezentacja stanowi załącznik 

nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował za przekazanie informacji i zaproponował dyskusję,          

w której kolejno udział wzięli. 

Pan Przemysław Cichocki podziękował za omówione sprawozdanie. Złożył gratulacje            

za podejmowane działania, które inspirują nie tylko na lokalnym poziomie, ale również          

w wymiarze regionalnym, a nawet  ogólnopolskim. Złożył również podziękowanie                



6 

 

za efektywną współpracę, za otwartość na kolejne projekty. Podziękował również za wkład 

i zaangażowanie przy organizacji forum gospodarczego. 

Pani Aleksandra Bednarek nawiązała do otrzymywanego wsparcie od gmin. Wskazała,        

że 42 % uczestników jest z Miasta i Gminy Legionowo. Zapytała, dlaczego miasto nie 

dokłada się do budżetu CIS-u? Nadmieniła, że Gmina Nieporęt, Wieliszew i Serock ma swój 

wkład. 

Pani Dorota Wróbel – Górecka powiedziała, że każdego roku składa wniosek do każdej          

z gmin w tej sprawie. Dodała, że dotychczas na te wnioski odpowiedziały trzy wyżej 

wspomniane gminy. Dodała, że nie otrzymuje odpowiedzi na te wnioski z Miasta Legionowo 

i z Gminy Jabłonna. Nadmieniła, że na co dzień CIS współpracuje z Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej w Legionowie.  

Pani Aleksandra Bednarek zwróciła się z prośbą do Starosty Legionowskiego i urzędników 

o pomoc w uzyskaniu informacji, z jakiego powodu gmina Legionowo nie świadczy pomocy 

finansowej dla CIS-u, jeżeli korzysta z niej wielu mieszkańców Legionowa.    

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że radni również mogą zwracać się bezpośrednio               

z pytaniami do poszczególnych gmin. 

Pan Tomasz Talarski powiedział, że CIS od lat bezpłatnie korzysta z pomieszczeń 

Poczytalni. Dodał, że może to nie jest dużo, ale jest to pomoc w imieniu Gminy Legionowo. 

Pani Dorota Wróbel – Górecka potwierdziła, że CIS współpracuje z Poczytalnią                        

w Legionowie i złożyła podziękowanie za możliwość korzystania z pomieszczeń Poczytalni. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że na podkreślenie i najwyższe słowa uznania zasługuje 

również coraz lepsza kondycja finansowa CIS-u i samodzielność finansowa jednostki,         

co zasługuje na najwyższe słowa uznania. Złożył za to podziękowanie i przekazał 

gratulacje. 

Pani Dorota Wróbel – Górecka podziękowała za te słowa, dodając, że zostaną one również 

przekazane pracownikom, uczestnikom i kierownikom warsztatów, bo to dzięki nim CIS 

osiąga takie wyniki.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady 

przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę                      

Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r.                

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu         
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w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że do projektu uchwały została wprowadzona 

autopoprawka. Następnie omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały oraz autopoprawce.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.09.br. zaopiniowała 

pozytywnie omawiany projekt uchwały wraz z autopoprawką. W związku z brakiem 

zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania projektu uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 308/XLVII/2022 

Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Legionowskiego na rok 2023 wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

 

Uchwała Nr 350/LV/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę Nr 308/XLIX/2022 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2023-2043. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,                    

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu oraz 

autopoprawce do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.09.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania 

projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043 wraz          

z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek 

Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Mirosław Kado 

Przewodniczący Rady poinformował, iż z uwagi na problemy techniczne Pan Mirosław Kado 

nie uczestniczył w głosowaniu. 

Uchwała Nr 351/LV/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023-2043 – stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

 

9. Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 325/L/2023                 

z 27 marca 2023 roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat 

na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 

wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Legionowie, o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że zmiana do uchwały podyktowana jest informacją 

od PUP w Legionowie o przekazaniu do PCPR niewykorzystanej kwoty 60.400,00 zł, 

związanej z rezygnacją wnioskodawców z uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych             

i rezygnacji z realizacji przedsięwzięć w zakresie dofinansowania do sportu, kultury, 

turystyki i rekreacji osób niepełnosprawnych. Dodała, że łączną kwotę 104.592,00 zł PCPR 

w Legionowie przeznaczy na dofinansowanie na zaopatrzenie w sprzęt rehabilitacyjny, 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze. 

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję. Poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 25.09.br., 

pozytywnie zaopiniowała omówiony projekt uchwały. 
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W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę 325/L/2023 z 27 marca 2023 

roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat na rzecz osób 

niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych 

na te zadania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Sylwester Sokolnicki 

Uchwała Nr 352/LV/2023 Rady Powiatu zmieniająca uchwałę 325/L/2023 z 27 marca 

2023 roku w sprawie określenia zadań realizowanych przez Powiat na rzecz osób 

niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych 

na te zadania – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

 

10. Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Powiatu Legionowskiego” ks. Lucjanowi Szcześniakowi. 

Przewodniczący Rady powiedział, że w tym punkcie dokona wprowadzenia do 

projektów uchwał zaproponowanych w pkt. 10 i pkt. 11 porządku obrad, ponieważ dotyczą 

tych samych tematów. Wskazał, że zgodnie z Regulaminem zasad nadawania, trybu               

i sposobu wręczania tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu Legionowskiego”, realizowany był 

proces przygotowywania omawianych projektów uchwał. Dodał, że dotychczas taki tytuł 

został nadany tylko raz w 2018 roku mieszkance Powiatu Legionowskiego. Nadmienił,           

że obecna Rada Powiatu w Legionowie, po raz pierwszy rozpatruje takie wnioski.  

Wskazał, że w przewidzianym w Regulaminie terminie, wpłynęły dwa wnioski w tej sprawie. 

Jeden od Stowarzyszenia Zespół Ochrony Pamięci Armii Krajowej „Brzozów”, natomiast  

drugi został złożony przez mieszkańców Powiatu Legionowskiego. Pan Leszek Smuniewski 

powiedział, że obydwa wnioski zostały skierowane pod obrady Kapituły. Dodał, że Kapituła 

zebrała się dwukrotnie i analizowała pod względem formalnym i merytorycznym 
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przedłożone wnioski. Wskazał, że wnioski te uzyskały pozytywną opinię Kapituły. Dodał,   

że projekty obu uchwał zostały zaopiniowane przez członków Komisji Rodziny, Zdrowia          

i Spraw Społecznych i również uzyskały pozytywną opinię. Nadmienił, że jako 

Przewodniczący Kapituły rekomenduje podjęcie uchwał.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że jako pierwszy rozpatrzony będzie projekt uchwały 

w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu Legionowskiego” ks. Lucjanowi 

Szcześniakowi, a w kolejnym punkcie porządku obrad, rozpatrzony zostanie projekt 

uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu Legionowskiego” Panu 

Wojciechowi Jeute. nadmienił, że w przypadku podjęcia obydwu uchwał, wręczenie tytułów 

zaplanowane jest na uroczystej Sesji, która odbędzie się 16 listopada br. na terenie szkoły 

w Serocku.  

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu 

Legionowskiego” ks. Lucjanowi Szcześniakowi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała nr 353/LV/2023 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie nadania tytułu 

„Honorowy Obywatel Powiatu Legionowskiego” ks. Lucjanowi Szcześniakowi – stanowi 

załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

11. Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania tytułu „Honorowy 

Obywatel Powiatu Legionowskiego” Panu Wojciechowi Jeute. 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został omówiony w poprzednim 

punkcie porządku obrad. Zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania. 



11 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Powiatu 

Legionowskiego” Panu Wojciechowi Jeute. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Uchwała Nr 354/LV/2023 Rady Powiatu  Legionowie w sprawie nadania tytułu 

„Honorowy Obywatel Powiatu Legionowskiego” Panu Wojciechowi Jeute – stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

 

 

12. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z LIV Sesji Rady Powiatu                       

w Legionowie, która odbyła się w dniu 28.08.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Zapytał, czy teraz ktoś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie miał uwag, więc Pan Leszek Smuniewski 

przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

Pan Leszek Smuniewski potwierdził, że protokół z LIV Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 
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13. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pan Przemysław Cichocki nawiązał do tematu I Forum Współpracy Międzysektorowej 

Powiatu Legionowskiego. Dodał, że wszyscy radni otrzymają informację w tej sprawie 

formalnie. Wskazał, że idea i pomysł współpracy w ramach tego przedsięwzięcia, 

wybrzmiały podczas różnego rodzaju spotkań organizacji wcześniejszych inicjatyw,            

ale również różnych grup społecznych. Nadmienił, że aktualnie jest tryb roboczy 

przygotowywania agendy, niedługo rozpocznie się rejestracja na to wydarzenie, które 

odbędzie się bezpłatnie w dniu 26 października br. w auli Starostwa Powiatowego                 

w Legionowie. Dodał, że do tego wydarzenia dołączyli już włodarze gmin Powiatu 

Legionowskiego. Nadmienił, że początek zaplanowany jest o godz. 9:30, a planowane 

zakończenie o godz. 15:00.    

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że otrzymała informację, dotyczącą w jej ocenie 

niepokojących warunków dla uczniów, jakie są obecnie w PZSP w Legionowie. Poprosiła      

o ustosunkowanie się do powyższego i przekazanie w formie pisemnej.   

Pan Tomasz Talarski powiedział, że zbliża się uchwalanie planów pracy poszczególnych 

komisji Rady Powiatu na przyszły rok. Dodał, że zgodnie z zapisem obecnego Statutu, plan 

podejmowany jest na cały rok kalendarzowy, więc sugerowałby przy zmianach w Statucie, 

wprowadzić zapis, żeby w ostatnim roku trwania danej kadencji, plan pracy uchwalany był 

do jej zakończenia.  

Następnie skierował się z prośbą do Zarządu Powiatu, żeby  wrócić do formuły, aby wszyscy 

radni pojawiali się w Kurierze regularnie, np. w wypowiedziach dotyczących spraw kultury, 

sportu i spraw społecznych.   

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że w tym roku obchodzone jest 60-lecie Jeziora 

Zegrzyńskiego. Dodał, że uroczystości z tym związane były bardzo różne. Wskazał,              

że w Starostwie Powiatowym jest wystawa związana z różnymi etapami jego powstawania. 

Nadmienił, że chciałby powiedzieć o tej ważnej wystawie, która powstała z inicjatywy PIK-

u, przy współpracy Pana Jacka Szczepańskiego. Złożył podziękowanie dla Radnego             

za udział w tym projekcie i udostępnienie wspaniałej kolekcji materiałów z tym związanych.   

 

 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

 

Protokół przygotowała Agata Szraga 


